
Z LETNE PROGRAMSKE SEJE OK SZDL

Vključiti širok krog delovnih
Ijudi in občanov

Zahvala aktivistom za prizadevno delo / Več
pozornosti družbenim organizacijam in
društvom / Posvet o jedrskih elektrarnah

Na nedavni lctni programtki «e|l
občlnsk« konference sodaliitltne
iv*z« )• t t k i i beseda o delu ob-
člnske organlzacij« SZDL v lelu
1986, o programtklh usmeritvah
za prlhodnj« leto. največ pa o oce-
nl aktlvnoill za IV. tamoprispe-
vek. Se|e ao *e udelctfll ludi gosl-
|«, podpredsednlca republiSke
konference SZDL Božena Oftro-
vrlnlk, sekrelarka medobčinske-
ga »veta SZDL Nada Svete In
predsednlk meatne koflferance
SZDL Ton« Florlaneu.

Uvodoma je spregovonl predsed
nik občmske konference S2DL Vla-
do Barabai Oejai je. da tokralna
letna programska seja po svoji vse-
bim presega okvir in pomen oblčaj-
ne lelne seje. kajti za socialistlčrto
zvezo so politične. kadrovsk« in or-
ganizacriske pnprave na spomla-
danske delegalske vohlve in rta nji-
hovo izvedbo ter fitevilne naloge. ki
|ih Je SZDL opravila ob četrtem sa-
mopnspevku v Ijubljanskih ob-
fiinah.

•Ker so blle vse voliine akdvnosn
lemeljrto ocenjene že na redni seji
konlerence, toktat naSa vefija po-
zornosl velja aklivnostim v zvezi s
samoprispevkom in pogledu v pri-
hodnost - |e med drugim dejal Vla-
do BarabaS -Osnovni nauk. ki sle-
di iz rezultatov lelc&njega dela so-
cialislitne zveze m iz izida releren-
duma |e, da smo premalo med Ijud-
mi, premalo zivega in nepoaredne-
ga stika imamo z njimj. tn to velja
ne le za ob&nske m višje ravm. pač
pa za naSe dslovan|e w kraievmh
Bkupnostih, v druibenih orgamza-
cljah in druitvih. pa tudi v drugih

L družbenopolitičmh organizacrjah
I Marsikje sloni vsa aktivnost na pefi-
1 CICI zagnamh, pmattevnih aktivi-

slov. ki svoje naloge opravljajo po
najboljSih močeh m so lo dokazali
ludi s skrbnimi pnpravami in lived

- bo relersnduma, (ako kol spomladi
volitve, za kar jim gre ludi ob teg
priloznosti vse priznanje m zahva-
la. Moči torej imamo. kadrovsko
osnovo v glavnem imamo. predv-
9em pa je prešibak pretok inlorma-
cij, lisnh pravih. izvornih. ki so opr-
te na tnterese, predloge. pobude in

mnenja Sirokega kroga delovnih
Ijudi m obianov, Soclaiistična zve-
za pa brez Ijudi ni kaj dosti vredna.
ni niti blizu tistemu, kar bi moraie
bili. to je gibanje Ijudskih mnozic.
resnična mnozična orgamzaciia
delovnih Ijudi in občanov SZOL bo
pritegnila občane k aktivnosti, te ji
bodo bliiu, te bodo zanje zanimi-
ve te bodo vprašanja. kt se jih bo
tolila. takžna, da jih žulijo. in seve-
da. ie bo vsa ta aktivnost pnnesla
tudi pnčakovane rezullate, kon-
kretne spremembe. napredek, pa
če je še tako majhen. morda na
videz nepomemben-

Tem lemel|nim ugolovitvam. ki
irvirajo iz preleklega dela, so sledi-
le tudi programske usmentve za
deto obfiinske konlerence SZDL tn
njenih organov v pnhodnjem letu.
V njih. ie bolj pa v delovnem pro-
gramu za obdobje od redne seje
marca prihodnje leto. je vtsla kon-
kretmti in aktualnih nalog. Med
drugim bodo v obttnski socialistič-
ni zvezi preutili pnmetnost sedanje
seslave in šievita Členov predsed-
stva in predlagali potrebne spre-
membe lako v siruktun kot v ka-
drovski sestavi Izvaiali bodo redne
meseCne posveie s predsedniki
krajevnih konlerenc SZDL. na kate-
rih bodo prevetrili rezultate aktiv-
nosli na lerenu ter pobude rn pred-
loge iz teh okolij, vetja pozornosl
kot doslej bo posvefiena delovanju
družbenth organizacij in druStev ta-
ko v krajevnih skupnostih kot na
občinski ravm in 6e bi lahko naftte-
vali

Delegati so na letni programski
seji sprejeli poleg porotila ter oce-
ne aktivnosti za fietrd samopnspe-
vek. ki so jim v razpravi namemli
ludi najvefi pozornosti, tudi Siroke
ir> odprle (lahko jim t>o ie kaj doda-
(i med (etom) programske usmeri-
Ive. ki bodo v svojih temel|nih ciijih
osredotočene predvsem v prid na-
daljnjega razvoja in poglabljanja
socialističnih samoupravnih odno-
SDV. vkl|učevan|a Širokega kroga
delovmh l|udi in obdanov v obrsv-
navo in re&evanje pomembnejših
vpraSanj ter v nadaljnje poglablja-
nje krajevne samouprave in dele-
galskega sistema

Na| na koncu navecfemo le dve
programski naiogt. kr jih je posebej
izpostavil v svojem uvodnam govo-
ru tudi Vlado Barabaš <n ki sta ta-
sovno najblizji. Gre najprej za jedr-
ske elektrarne -Naša občmska
konferenca,- je dejal predsedmk
OK SZDL. -se je že pred letom sre-
čala s pobudo krajevne konference
SZDL Urška Zaller, da bi Jugoslo-
vam o tem odločali na referendu-
mu. Ker tskšna pobuda presega na-
Se pristojnosti. srno jo posredovali
republiški konferenci «ocialisti£ne
zveze. Pozneje sla jo v občinski
skupščim uveljavlli tudi delegaciji
KS UrSke Zalter m Vičje upravne
Sole. Kol vemo. je med tem steklo
ludi zbtranje podpisov v podporo
zahtevi za razpis relerenduma o
gradnfi jedrskih elekfrarn. Kef so
vsa te aHivnosli potekate v naši
občini pa ludi drugje, moramo za-
devi nameniii vso pozornost Slej-
koprej je nesporen dogovor, da bo
tudl o tem tekla beseda na pro-
blemski konterenci SZDL Siovenije
o energifi in varstvu okolja. Tam
bomo uveljavili bežigrajske pobude
in mnen|8. V ta namen pa bomo,
kot je predlagano v delovnem pro-
gramu do naslednje ssje. pripraviii
v občini ludi posvel,- je obljubil
Viado BarabaS.

Drugo vpraSanje, ki so mu bile
posveCene razprave na vseh dose-
danjih se|ah občin&ke konterence.
se dolika izlekaiodega se iretjega
samopnspevka m gradnje zdrav-

stvenega doma za Bežigradom iz
tega samopnspevka. -V skladu s
tem,- je dejal predsednik OK SZDL,
-je predsedstvo obiinske konfe-
rence ob obravnavi osnulka mest-
ne resolucije za prihodnje leto ze
oktobra letos zahtevalo. da predla-
galelj v la dokument nedvoumno
vnese tudi latetek gradnje bezi-
grajskega zdravstvenega doma. Na
seji predsedstva pred letno pro-
gramsko sejo smo obravnavali
predlog mestne resolucije tn ugo-
tovili, da v njem spet ni ne začetka
gradnje bežigrajskega zdravstve-
nega doma ne nobene druge naloi-
be na področju družbenih dejavno-
sti in tudi dtugih objektov iz pro-
grama tretjega safnoprispevka ne,
zato smo zahtevo ponovili. Prav ta-
ko smo zahtevali. da se vendarle
dolodi prednostm vrstni red naložb
na področju druibemh dejavnosli
\z sredsiev, ki jih v Ljubljani zbira-
mo po posebm polodstolni s\opnji.
sa) bodo zdravstvene skupnosti iz
tega vira zagotovile svoj delez sred-
stev za sotlnanciranje objektov iz
programa tretjega samoprispev-
ka.- je dejal Vlado BarabaŠ.

Delegati občinske konference so
v nadaljevanju letne seje v zvezi z
omenjeno pfoblematiko podprli
predlog predsedslva OK SZDL da
delegati druibenopodiičnega zbo-
ra občinske skupSčme 5 posebnim
amandmajem uveljavijo razširitev
mostne resolucije za prihodnje leto
z navedbo gradnje bezigrajskega
zdravstvenega doma in prednost-
nega vrstnega reda nalozb tiruzbe-
nih dejavnosti.

VIDA PETROVČIČ


